
z przeprowadzenia dyskusji publicznej nad rozwiązaniami przyjętymi 
w projekcie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
części obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie ulic: Taborowej, Antoniego 
Słonimskiego i Tadeusza Gajcego. 

Protokół został sporządzony w dniu 17 grudnia 2020 r., w Miejskiej Pracowni 
Urbanistycznej w Łodzi, przez mgr Magdalenę Salwę - Projektanta 
w Miejskiej Pracowni Urbanistycznej w Łodzi. 

KREUJE 

Pierwszy Wiceprezydent Miasta Łodzi 

ul. Piotrkowska 104 
90-926 Łódź 
tel.: +48 42 638 44 48 
fax: +48 42 638 59 01 
e-mail: lckm@uml.lodz.pl 
www.uml.lodz.pl 

) 

PROTOKÓŁ 

Na podstawie art. 17 pkt 9 i art. 27 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2020 r. poz. 293 
z późn. zm.) w dniu 14 grudnia 2020 r. w godzinach od 15.00 do 17.00 
przeprowadzono dyskusję publiczną nad rozwiązaniami przyjętymi 
w projekcie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
części obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie ulic: Taborowej, Antoniego 
Słonimskiego i Tadeusza Gajcego. 

Dyskusja odbyła się za pomocą środków porozumiewania się na odległość, 
co jest zgodne z art. 8d ust. 2 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu 
i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2020 r. poz. 293 z późn. zm.). 
Przeprowadzono ją w aplikacji ClickMeeting, w sposób umożliwiający 
każdemu jej uczestnikowi zabieranie głosu, zadawanie pytań i składanie uwag 
przez jednoczesną transmisję obrazu i dźwięku oraz zadawanie pytań 
i składanie uwag w formie zapisu tekstowego. 

) 

I. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Dyskusję otworzyła Pani Dagmara Meksa - Kierownik Zespołu Projektowego 
Nr 4 w Miejskiej Pracowni Urbanistycznej w Łodzi. 
Na wstępie przedstawiła osoby z Miejskiej Pracowni biorące udział 
w dyskusji oraz poinformowała: o przewidywanym porządku spotkania, 
o możliwości zabrania głosu i zadawania pytań, przez jednoczesną transmisję 
obrazu i dźwięku, po zgłoszeniu chęci użycia kamery lub mikrofonu oraz 
w formie zapisu tekstowego na czacie. Uczestnicy dyskusji zostali 
powiadomieni, że spotkanie jest nagrywane wyłącznie w celu sporządzenia 
protokołu. 
Pani projektant Magdalena Salwa poinformowała uczestników, 
że na terenie osiedla Andrzejów trwają prace projektowe dotyczące 4 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego (oznaczonych 
w nomenklaturze MPU numerami 171, 172, 173, 174), przy czym aktualnie 
wykładane do publicznego wglądu są dwa dokumenty. Następnie 
przedstawiła dotychczasowym przebiegu procedury planistycznej 
i wprowadziła w problematykę dokumentu. Scharakteryzowała obszar będący 
przedmiotem dyskusji, omówiła główne cele i założenia projektu planu. Pani 
projektant zachęciła do czynnego udziału w działaniach konsultacyjnych, 



przypominając jednocześnie o terminie składania uwag. Po wstępie zaprosiła 
wszystkie osoby zainteresowane do zadawania pytań. 

li. Głos w dyskusji zabrali: 

Pani dyrektor Aneta Tomczak podsumowała najważniejsze informacje 
dotyczące projektu planu miejscowego. Poinformowała również, że projekt 
planu był wcześniej prezentowany przedstawicielom Rady Osiedla 
Andrzejów. 

Po zakończeniu etapu prezentacji Pan  zapytał „Czy jest przybliżony 
termin wyłożenia?" - tj. wyłożenia do publicznego wglądu pozostałych 
projektów planów miejscowych dla osiedla Andrzejów. Pan Jakub powiedział, 
że nie ma więcej pytań związanych z zakresem merytorycznym planu. 

) 

Pani Magdalena Salwa odpowiedziała, że w przypadku pozostałych 
dokumentów należy ponowić procedurę uzgodnień i opinii, a sam termin 
wyłożenia do publicznego wglądu ww. dokumentów przewidujemy pomiędzy 
drugim a trzecim kwartałem 2021 roku. 

Pan  podziękował za odpowiedź oraz poinformował, że strefowanie 
zabudowy jest dla niego nowym narzędziem, nie mniej jest zadowolony 
z wdrażania tego rodzaju rozwiązań w planach miejscowych. 

Pani dyrektor Aneta Tomczak podziękowała panu Jakubowi za wypowiedź 
oraz podsumowała, że strefowanie zabudowy pozwala spójnie myśleć 
o terenach zabudowy, a samo uzależnienie wskaźników i parametrów 
zagospodarowania od wielkości działki daje dobre rozwiązania w przestrzeni. 

) 

Ili. Ustalenia z dyskusji: 

Pani Magdalena Salwa poinformowała uczestników dyskusji, że do 
22 grudnia 2020 roku trwa okres wyłożenia do publicznego wglądu oraz 
że uwagi do projektu planu miejscowego można składać w terminie do dnia 8 
stycznia 2021 roku. 

Pani Dyrektor Aneta Tomczak podziękowała obecnym za uczestnictwo 
w dyskusji publicznej. 
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Protokół sporządzono w 3 egzemplarzach z przeznaczeniem: 
1) dla Prezydenta Miasta; 
2) do dokumentacji planistycznej; 
3) do publicznego wglądu. 

Protokół zawiera trzy ponumerowane strony oraz listę obecności. 

Łódź, dnia 17 grudnia 2020 r. 

Protokół sporządził: 
mgr Magdalena Salwa 

  
Projektant w Zespole 

Projektowym Nr 4 w MPU w Łodzi 

) 

) 
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Załącznik do protokołu 

Lista obecności na dyskusji publicznej nad rozwiązaniami przyjętymi w 
projekcie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 
obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie ulic: Taborowej, Antoniego 
Słonimskiego i Tadeusza Gajcego. 

1. Pan  (nie podał nazwiska) 
2. Pani Aneta Tomczak - Z-ca Dyrektora MPU 
3. Pani Dagmara Meksa- MPU (moderator) 
4. Pani Magdalena Salwa - MPU (prezenter) 

} 

) 
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